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Interpelacja Radnego w sprawie: ochrony ciągu pieszo-rowerowego będącego przedłużeniem 

ulicy Rąblowskiej (ponowna) 

Szanowny Panie Prezydencie! 

W nawiązaniu do moich wieloletnich stara11 mających na celu budowę ciągu pieszo

rowerowego na przedłużeniu ulicy Rąblowskiej, jak również złożonych interpelacji w dniu: 

- 18.02.2020 r. ws. ochrony ciągu pieszo-rowerowego będącego przedłużeniem ulicy

Rąblowskiej;

29.04.2020 r. ws. ochrony ciągu pieszo-rowerowego będącego przedłużeniem ulicy

Rąblowskiej i realizacji zapisów projektu budżetu obywatelskiego M-5 „Chodnikiem przez

Bystrzycę";

zwracam się z ponowną prośbą o realizację postulatów w niej zawartych. 

O tym jakże kluczowym dla mieszkańców dzielnicy Wrotków i Zemborzyce ciągu 

mówiłem i pisałem wielokrotnie i nie ukrywam, że z przerażeniem systematycznie odbieram 

telefony osób, które informują o nieuprawnionych przejazdach samochodów osobowych. Oto 

link do artykułu zamieszczonego na portalu Lublin 112 opisujący jedną z sytuacji: 

https ://www. lub lin 112. p V sygnał -od-czytelnika-j echal-toyota-po-sciezce-rowerowej-i-chodniku-

zdj ecia/?fbclid= lwAR294 D7 oee l xLtZH8kChbvgBhcSAPqn-0365 U VDQy RmxX9 iAhw U UK 9igCQ4 

Pragnę poinfonnować, iż zawarte w poprzednich odpowiedziach ze trony Pana 

Prezydenta zapewnienia o zamontowaniu dwóch słupków do dnia dzisiejszego nie zostały 

zrealizowane (przez ponad rok czasu!). Biorąc pod uwagę okres wielkiego postu pozwolę 

sobie nie zadawać pytań o przygotowanie projektu stałej organizacji ruchu, jego opiniowania, 

zatwierdzania, czy też być może szukania stosownych środków finansowych. Przedmiotową 

interpelację zakończę jedynie uprzejmą prośbą o montaż ww. słupków. 

Z poważaniem 


